

1. THE SCRIPTURES

The Bible, both Old and New Testaments, is the complete Word of God. As originally given, it is verbally inspired, without error, and entirely trustworthy. The Bible constitutes supreme authority in all matters of faith, teaching, and behaviour. The Bible has Jesus Christ as its focus and fulfillment.

2 Peter 1:16-21, 2 Timothy 3:16-17, Luke 24:27, Matthew 5:17-18

2. GOD

God is the Creator and Sovereign Lord of all. The Lord our God is one God who eternally exists in three persons: the Father, the Son, and the Holy Spirit. These three have the same perfect nature and attributes. Each Person of the Godhead is worthy of the same worship, confidence, and obedience.

Genesis 1, Psalm 8, Psalm 2, Romans 8:28-30, Deut. 6:4, Matt. 28:19-20

The Father – God the Father loves the world. He sent His Son into the world to save sinners. He raised Jesus from the dead, exalted Him – putting all things under his power -- and together with Him has sent the Holy Spirit.

Luke 3:22, John 3:16, 1 John 4:14, Ephesians 1:5, 1 Peter 1:21, Phil. 2:9-11, John 14:26

The Son – God the Son became God incarnate as Jesus the Messiah. Jesus is fully God and fully man. He was conceived by the Holy Spirit, born of the virgin Mary, and lived a sinless life. He was crucified, raised bodily from the dead, and ascended into heaven where He reigns as King and serves as our High Priest and Advocate.

He will return as King of kings and Lord of lords to set up His earthly Kingdom.

John 1:1, John 8:58, John 1:14, Luke 1:35, 2 Corinthians 5:21, 1 Corinthians 15: 3-4

The Holy Spirit – God the Holy Spirit glorifies the Lord Jesus Christ in all that He does. He convicts the world of sin, righteousness and judgment. At the moment of salvation He regenerates, baptizes, indwells, gifts and empowers for Christ-like living and service.

Acts 1:9, 1 Corinthians 15:23-27, Rev. 19:15-16, John 16:8-15, Titus 3:5, 1 Corinthians 12:13, Romans 8:9-14, Galatians 5:22-25

3. ANGELS

God created angels for His glory and service. Some rebelled under the leadership of their fellow angel, Satan, and are opposed to God and His purposes. Though Satan is still active he has been defeated by the Lord Jesus Christ and will be committed forever to the lake of fire with all the fallen angels.

Hebrews 1:14, Jude 6, Hebrews 2:14-15, Revelation 20:10; Ephesians 6:10-17

4. MANKIND

Human beings are created in the image of God. The first humans, Adam and Eve, were disobedient to the will of God with the consequence that every aspect of their human nature became sinful and corrupt. Thus, being spiritually dead, they became subject to physical death and the power of Satan. The image of God is distorted in all humanity, with the exception of Jesus, as we inherit a sinful nature at conception. Therefore we are sinners by nature and by choice, alienated from God and under His condemnation.

Genesis 1:27, Genesis 2:16-17, Genesis 3:6, Ephesians 2:1-3, Romans 3:9-10, Psalms 51:5, John 3:36; Romans 5:12-14

5. REDEMPTION/SALVATION

Redemption is accomplished solely by the blood of our Lord Jesus Christ. He was made to be sin and died in our place as an acceptable sacrifice to God. His atoning death is sufficient for all and effective for every person who repents and believes in Him, resulting in a reconciled relationship with God.

Salvation is available by grace through faith. This salvation is not our own doing. It is the gift of God.

Salvation includes being declared righteous by God [justification], being transformed into the likeness of Christ [sanctification], and being fully restored to the image of God [glorification]. This Salvation which includes our new birth and eternal inheritance is kept by God's power. It is therefore impossible for the saved to lose their salvation.

Ephesians 2:8-9, Romans 5:6-10, Galatians 3:13, 1 Peter 1:18-19, 1 Peter 2:24, 2 Corinthians 5:21, Romans 5:1, Ephesians 5:25-27, John 17:17-19, 1 John 3:2, Romans 8:30, John 5:24, John 10:27-30, Romans 8:28-39, 1 Peter 1:3-5; 1 Timothy 4:10

6. THE CHURCH

The Church consists of all the redeemed who are united by the Holy Spirit in the Body of Christ, of which Jesus is the Head. Local assemblies of believers are visible representations of the Church that gather regularly for the purpose of worship, which includes instruction in the Word, fellowship, the breaking of bread, and prayer.

The Lord Jesus mandated two ordinances: Believer's Baptism and the Lord's Supper. Though not the means of salvation, these ordinances testify of the gospel.

The Church has been entrusted with the task of global discipleship as found in the Great Commission.

Matthew 16:17-19, 1 Corinthians 12:13, 1 Corinthians 3:16, Romans 12:5, Acts 2:42
1 Corinthians 11:23-28, Luke 22:19-20, Romans 6:3, Matthew 28:19-20

7. END TIMES

At a time known only to God the Father, the Lord Jesus Christ will return bodily and in glory, receive His own, and establish His earthly thousand year reign.

God will raise the dead bodily and judge the world.

The unsaved will be cast into the lake of fire to suffer eternal conscious punishment. The saved of all ages will be forever with the Lord.

God will rule over His Kingdom in the new heaven and the new earth for all eternity.

Matthew 24:36, Acts 1:7, Mark 13:26, 1 Thessalonians 4:16-17, John 14:1-3, Revelation 20:1-15, Matthew 25:32-33,41; Revelation 14:11, 1 Corinthians 15:50-54, Revelation 22:1-5, Ephesians 6:10-17

1. 聖經

聖經 包括舊約和新約 是神完整的言語。正如當初所受的 它以字句默示 沒有差錯 完全可靠。聖經在所有有關信仰 教導和行為方面具至高無上的權威。聖經以耶穌基督為中心又為祂成全。

彼後1 :16-21, 提後3 :16-17, 路24 :27, 太5 :17-18

2. 上帝

上帝是一切的創造者和至高的主。我們的主上帝是一位，以三個位格：聖父、聖子和聖靈，永恆存在。這三個位格有著一樣的完美本質和屬性。每一個位格都值得同樣的敬拜、信靠和順服。

創1, 詩8, 詩2, 羅8 :28-30, 申6 :4, 太28 :19-20

聖父-聖父愛世人。祂派祂的兒子來到世上拯救罪人。祂使耶穌從死裡復活，並使祂高升 - 把萬有都置於祂的權下 - 並和聖子一起差遣聖靈。

路3 :22, 約3 :16, 約一4 :14, 弗1 :5, 彼前1 :21, 腓2 :9-11, 約14 :26

聖子-

聖子成為道成肉身的上帝，即為救世主耶穌。耶穌是完全的上帝和完全的人。因聖靈感孕，祂由童女馬利亞所生，曾活過無罪的一生。祂被釘十字架，身體從死裡復活，並升到天上，在那裡祂作王統治，並成為我們的大祭司和代求者。

祂將以萬王之王和萬主之主的身分回來，在地上設立祂的國度。

約1 :1, 約8 :58, 約1 :14, 路1 :35, 林後5 :21, 林前15 :3-4

聖靈

聖靈在他所做的一切事上榮耀主耶穌基督。祂叫世人為罪、義和審判自己責備自己。當人得救的一刻，聖靈重生、施洗、內住，又賜恩賜和助添力量，好讓人過象基督一樣的生活和事奉。

使1 :9, 林前15 :23-27, 啟19 :15-16, 約16 :8-15, 提3 :5, 林前12 :13, 羅8 :9-14, 加5 :22-25

3. 天使

上帝創造了天使為了榮耀祂。有一些在他們的同伴天使撒旦的帶領下背叛了，並抵擋上帝和祂的旨意。儘管撒旦仍然丑惡著，祂卻已經被主耶穌基督擊敗了，並和所有墮落的天使一起 永遠被扔在火湖裡。

來1 :14, 猶6, 來2 :14-15, 啟20 :10, 弗6 :10-17

4. 人類

人類是按著上帝的形像被造的。第一對人，亞當和夏娃，因不服從上帝的旨意，導致他們人的本質在各方面都帶有罪性並敗壞。因此，靈既死，他們也服在肉體的死亡和撒旦的權勢下。因我們在始祖時已遺傳了罪性，上帝的形像在所有人類的身上被扭曲了，惟耶穌例外。所以，按本質和按選擇，我們是罪人，是與上帝隔絕並在祂的咒詛下。

創1 :27, 創2 :16-17, 創3 :6, 弗2 :1-3, 羅3 :9-10, 詩51 :5, 約3 :36, 羅5 :12-14

5. 贖罪救恩

唯靠我們主耶穌基督的寶血，救贖才得以完成。祂承擔我們的罪，並替我們死，成為神聖的祭物。祂寶貴的死，讓所有悔改并相信祂的人和上帝重新和好，是足夠而且有效的。

救恩是靠恩典藉信心得到的。這救贖不是靠我們自己所作的工。它是上帝的禮物。

救恩包括被上帝宣布為公義(稱義)，被轉變成為象基督一樣(成聖)，並完全恢復有上帝的形像(榮耀)。這個包括我們重生和繼承永恆產業的救恩是由上帝的能力所保守的。因此，已被拯救的人失去救恩是不可信的。

弗2 :8-9, 羅5 :6-10, 加3 :13, 彼前1 :18-19, 彼前2 :24, 林後5 :21, 羅5 :1, 弗5 :25-27, 約17 :17-19, 約一3 :2, 羅8 :30, 約5 :24, 約10 :27-30, 羅8 :28-39, 彼前1 :3-5, 提前4 :10

6. 教會

教會是由所有被救贖，被聖靈聯合在基督身體里的人所組成的。耶穌是這身體的頭。地方信徒經常以敬拜為目的的聚集，包括教導上帝話語、團契、禱告和禱告，是教會可見的表達。

有兩個儀式是主耶穌所命令的：信徒的筵席和主的晚餐。這些儀式雖然不是得救的方法，卻是見證福音。

教會受委託在全球培訓門徒。這可在大使命裡可以找得到。

太16 :17-19, 林前12 :13, 林前3 :16, 羅12 :5, 徒2 :42, 林前11 :23-28, 路22 :19-20, 羅6 :3, 太28 :19-20

7. 末了的時候

在一個唯

有父神知道的時間 主耶穌將會以身體的形式回來 並在榮耀裡 接納屬於祂自己的, 並設立祂在地上千年的統治。

上帝將會使死人身體復活並要審判世界。

沒有得救的將被扔進火湖里承受永遠的可以知覺到的刑罰。歷世被救贖的將會和主永遠在一起。

上帝將在新天新地統治祂的國度直到永遠。

太24 :36, 徒1 :7, 可13 :26, 帖前4 :16-17, 約14 :1-3, 啟20 :1-15, 太25 :32-33, 41 :啟14 :11, 林前15 :50-54, 啟22 :1-5, 弗6 :10-17